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General Product Safety Regulation 

 
 
 

Basic information 

Manufacturer name: Plastkon product s.r.o. 

Manufacturer address: Hlavní 147, 790 84 Mikulovice, Czech Republic 

Country of Origin: Czech Repulic 

 

Contacts 

Tel.: +420 584 487 169 

E-mail: Andrea.janasova@plastkon.cz 

 
 
 

Item Descriptions 
Item name: Baby_Ski_70_cm Baby_Ski_70_cm Baby_Ski_90_cm Baby_Ski_90_cm 

Supplier item code: 41107762 41107763 41107772 41107773 

EAN code: 8595096942867 8595096930963 8595096942935 8595096942959 

Color code: 059 063 059 063 

Color name: blue pink - reflex blue pink - reflex 

Product picture: 

    

 
 
 
 

Safety 

Symbols on the 
product: 

CE, Age, Dust bin, Material composition 

Labelling: Manufacturer address, Country of Origin 

Instructions (directive): CE, Age 

Instruction 
(accompanying): 

Load capacity, Temperature, Dimensions, Product weight, color 

Instruction languages: FR, CZ, DE, EN, UA, TR, SV, SL, SK, RU, RO, PT, PL, NO, NL, LV, LT, IT, HU, FI, ET, DK, 
BG 
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Text of the assembly and use instructions 

DE 

Achtung: Nicht geeignet für Kinder unter 3 Jahren. Anwendung: Dieses Produkt ist für Kinder und deren erste 
Erfahrung mit Bewegung auf den Ski unter Aufsicht eines Erwachsenen bestimmt. Die Aufsichtsperson muss ein 
geeignetes Terrain mit einer ausreichenden Schneeschicht finden, dem Kind beibringen, wie die Ski richtig 
angeschnallt werden und es über Sicherheit informieren. Die Ski werden im komplett zusammengebauten 
Zustand geliefert, einschließlich der Stöcke. Die Bindung ist für normale Winterschuhe geeignet und nicht als 
Sicherheitsbindung konstruiert. Die Aufsichtsperson bestimmt die passende Länge der Ski aufgrund der Gestalt 
des Kindes. Schraubenverbindungen der Skibindung müssen vor jeder Anwendung überprüft werden und im Fall 
der Notwendigkeit mit einem Kreuzschraubenzieher festgezogen.Material und Herstellung: Die Ski und Teile der 
Bindung sind aus Polypropylen (PP) hergestellt. Spitze der Bindung ist durch Vinytol-Folie versteift. Die Bindung 
ist am Ski mithilfe von fünf Schrauben befestigt. Schaft der Stöcke ist aus Aluminiumlegierung – der 
Kunststoffhandgriff (PP) und Ring sind darauf aufgepresst. Das Erzeugnis ist aus einer Kombination von 
Kunststoff- und Metallteilen hergestellt und keine spezielle Wartung oder Lagerbedingungen sind nötig. Achtung: 
Bei jeder Skifahrt gibt es ein Unfallrisiko. Die Aufsichtsperson muss grundsätzliche Sicherheitsregeln achten. Sie 
ist für die Sicherheit des Kindes verantwortlich! 

EN 

Warning: Not suitable for children under 3 years of age. Usage: The skis are determined for children for their first 
sliding and walking with skis under adult supervision. It is necessary to choose a suitable terrain with sufficient 
snow layer, show the child how to put on skis and instruct them on correct way of moving on skis. The skis are 
delivered completely assembled, including the poles. Binding is determined for common child winter footwear 
and it is not safety binding. The length of the skis should be determined by an adult, according to the height and 
physical layout of the child. Check the screw connections of the binding before every use and tighten the screw 
if needed. Material and production: The skis and parts of the binding are made of polypropylene (PP). 
Reinforcement of the top of the binding is made of Vinytol foil. The binding is connected to the ski with five 
screws. The shaft of the poles is made of aluminium alloy; the plastic handle (PP) and circle are moulded onto 
them. The product is a combination of plastic and metal parts and it does not require and specific maintenance 
or storage conditions. Notification: Each skiing involves the general risk of injury. It is necessary that the 
supervising person follow the rules of safe skiing. Safety of the child is a responsibility of the supervising person. 
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Last version: 2.12.2024 

Name and surname: Andrea Janásová 

Company position: Product manager 

Place and date: Mikulovice, 2.12.2024 

Signature: 

 Company stamp: 
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